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Zapisnik s 21. sjednice 

Općinskog vijeća Općine Tisno 

(neverificirani) 

 

 

21. sjednica Općinskog vijeća Općine Tisno održana je  dana 18. prosinca 2023.godine, 

ponedjeljak, u vijećnici, u zgradi Općine Tisno, Uska ulica 1, s početkom u 18:00 sati. 

Prozivkom je utvrđeno da je sjednici nazočno deset od trinaest vijećnika: Nikša Pirjak,   

Matija Brkić, Dare Lapov, Zvonimir Čorkalo, Ivana Vlašić, Jere Pavić, Kažimir Bračanov, 

Edgar Skračić, Bruno Frkić i  Ante Magazin.  

Vijećnice Angelina Jušić, Karlo Klarin i Petra Kapov opravdali su svoj izostanak. 

Predsjednik vijeća je utvrdio da postoji kvorum za valjano odlučivanje. 

Sjednici su pristupili: Kristijan Jareb, općinski načelnik, Daniela Bilan, pročelnica Upravnog 

odjela za financije i javne prihode, Ivica Pirjak, pročelnik Upravnog odjela za imovinsko pravne 

poslove, prostorno uređenje i planiranje te komunalne poslove, Marko Barin Turica, direktor 

komunalnog poduzeća Ježinac d.o.o., Silvijo Tomas, komunalni i prometni redar te Marijana Pavić, 

pročelnica Upravnog odjela za opće poslove i lokalnu samoupravu Općine Tisno koja je ujedno i vodila 

zapisnik. 

Predsjednik vijeća kazao je kako prvotno predloženi dnevni red ima 27. točaka, te je predložio 

da se dnevni red dopuni dodatnom točkama 28.  Prijedlog Odluke  o financiranju obnove okoliša župnog 

dvora Župe Gospe od Zdravlja u Jezerima, 29. Prijedlog Odluke o osnivanju prava služnosti vodova na 

nekretninama u vlasništvu Općine Tisno u svrhu izgradnje, korištenja  i održavanja sustava odvodnje i 

pročišćavanja otpadnih voda i vodoopskrbe aglomeracije Pirovac- Tisno- Jezera: Odvodnja i 

vodoopskrba naselja Jezera, 30. Prijedlog Odluke o osnivanju prava služnosti vodova na nekretninama 

u vlasništvu Općine Tisno u svrhu izgradnje, korištenja  i održavanja sustava odvodnje i pročišćavanja 

otpadnih voda i vodoopskrbe aglomeracije Pirovac- Tisno- Jezera: Odvodnja i vodoopskrba naselja 

Jezera (br. 2) i točkom 31. Prijedlog Odluke o osnivanju prava služnosti vodova na nekretninama u 

vlasništvu Općine Tisno u svrhu izgradnje, korištenja  i održavanja sustava odvodnje i pročišćavanja 

otpadnih voda i vodoopskrbe aglomeracije Pirovac- Tisno- Jezera: Odvodnja i vodoopskrba naselja 

Jezera (br. 3)., a vijećnici su jednoglasno usvojili: 

 

      D N E V N I   R E D: 

 

1. Izvješće Mandatne komisije,  

2. Verifikacija zapisnika sa 20. sjednice Općinskog vijeća Općine Tisno, 

3. Prijedlog III. izmjena i dopune Plana Proračuna Općine Tisno za 2023.godinu i projekcija za 

2024. i 2025.godinu,  

4. Prijedlog III. Izmjena i dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture za 2023.godinu, 
5. Prijedlog III. Izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture za 

2023.godinu, 

6. Prijedlog I. izmjena i dopuna Plana javnih potreba u kulturi za 2023.godinu,  

7. Prijedlog II. izmjena i dopuna Programa javnih potreba  u sportu za 2023.godinu,  

8. Prijedlog Plana Proračuna Općine Tisno za 2024.godinu i projekcije za 2025. i 2026.godinu,  

9. Prijedlog Odluke o izvršavanju proračuna Općine Tisno za 2024.godinu,  

10. Prijedlog Odluke o kratkoročnom zaduživanju Općine Tisno,  

11. Prijedlog Odluke o korištenju sredstava za fiskalnu odgovornost dječjeg vrtića za pedagošku 

godinu 2023/2024, 

12. Prijedlog Programa građenja komunalne infrastrukture za 2024.godinu, 

13. Prijedlog Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2024.godinu, 

14. Prijedlog Programa socijalne skrbi i drugih potpora Općine Tisno za 2024.godinu,  

15. Prijedlog Programa utroška sredstava naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada 

u prostoru za 2024.godinu,  
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16. Prijedlog Plana upravljanja pomorskim dobrom na području Općine Tisno za razdoblje 2024. 

– 2028.godine, 

17. Prijedlog Odluke o grafičkom prikazu ulice Pod Garmom u naselju Tisno, 

18. Prijedlog Odluke o stavljanju van snage Odluke o proglašenju komunalne infrastrukture 

javnim dobrom u općoj uporabi – Parkiralište Jazina, Tisno,  

19. Prijedlog Odluke o privremenoj zabrani građevinskih radova u mjestima na području Općine 

Tisno za 2024.godinu,  

20. Prijedlog Pravilnika o ocjenjivanju službenika i namještenika upravnih tijela Općine Tisno,  

21. Prijedlog Odluke o raspoređivanju sredstava za redovito godišnje financiranje političkih 

stranaka i nezavisnih vijećnika zastupljenih u Općinskom vijeću Općine Tisno za 

2024.godinu,  

22. Prijedlog Rješenja o razrješenju dužnosti vršiteljice dužnosti ravnatelja javne ustanove 

Narodna knjižnica i čitaonica Tisno,  

23. Prijedlog Rješenja o imenovanju ravnateljice javne ustanove Narodna knjižnica i čitaonica 

Tisno,  

24. Prijedlog Odluke o visini socijalnih usluga u javnoj ustanovi Dom za starije osobe Tisno,  

25. Prijedlog Godišnjeg plana razvoja sustava civilne zaštite na području Općine Tisno s 

financijskim učincima za trogodišnje razdoblje,  

26. Prijedlog Analize stanja sustava civilne zaštite na području Općine Tisno za 2023.godinu. 

27. Prijedlog Odluke o sufinanciranju uređenja groblja Gospe od Gradine u Murteru, 

28. Prijedlog Odluke  o financiranju obnove okoliša župnog dvora Župe Gospe od Zdravlja u 

Jezerima,  

29. Prijedlog Odluke o osnivanju prava služnosti vodova na nekretninama u vlasništvu Općine 

Tisno u svrhu izgradnje, korištenja i održavanja sustava odvodnje i pročišćavanja otpadnih 

voda i vodoopskrbe aglomeracije Pirovac-Tisno-Jezera: Odvodnja i vodoopskrba naselja 

Jezera,  

30. Prijedlog Odluke o osnivanju prava služnosti vodova na nekretninama u vlasništvu Općine 

Tisno u svrhu izgradnje, korištenja i održavanja sustava odvodnje i pročišćavanja otpadnih 

voda i vodoopskrbe aglomeracije Pirovac-Tisno-Jezera: Odvodnja i vodoopskrba naselja 

Jezera (br.2), 

31. Prijedlog Odluke o osnivanju prava služnosti vodova na nekretninama u  vlasništvu Općine 

Tisno u svrhu izgradnje, korištenja i održavanja sustava odvodnje i pročišćavanja otpadnih 

voda i vodoopskrbe aglomeracije Pirovac-Tisno-Jezera: Odvodnja i vodoopskrba naselja 

Jezera (br.3). 

 

Aktualni sat 

 

Vijećnik Edgar Skračić: Pitanje vezano uz rashod poslovanja gdje se za sljedeću godinu planira 

povećanje rashoda poslovanja za još pola milijuna eura. S tim novcem bi se čuda mogla napraviti, hotel 

bi se moga izgraditi, takoreći. Rashode bi iz godine u godinu trebalo smanjivati, a ne povećavati, a 

prihode povećavati maksimalno. Ova Općina je stala na skupe noge već odavno, mnogobrojni su 

troškovi koje treba gledati kako smanjiti. I u projekcijama za 2025. i 2026. godinu su stalno povećanja. 

Drugo pitanje je vezano uz Kosirinu koja je uvijek vezana uz neke afere i stalno nešto novo dolazi, 

nekakvi sumnjivi ljudi žele organizirati nekakve vezove u uvali Kosirina. Uvala Kosirina je za one koji 

ne znaju na pola između Općine Murter-Kornati i Općine Tisno. O tome navodno nitko ništa ne zna jer 

se sve zaobišlo i išlo preko županije. Neki sumnjivi ljudi sa splitskog i zagrebačkog područja. Ta splitsko 

– zagrebačka veza kao i da su Turci ili iz Azerbajđana, to nisu domaći ljudi, jer domaći ljudi tu nemaju 

nikakve prilike napraviti nekakve vezove, pontone ili nešto slično organizirati, a onda dođu nekakvi 

Turci i naplaćuju vezove i to sve riješe preko županije. Općina se totalno ignorira. Kakva su saznanja, 

mišljenja i razgovori vezani uz tu lokaciju i temu.  

 

Kristijan Jareb, općinski načelnik: Prema saznanjima, još prije 10-ak godina kada je to došlo u medije, 

a s obzirom da vijećnik živi u Betini, ljudi tamo postavljaju ta pitanja, kada se gleda kronološki privezište 

u Kosirini je u prostornom planu već više od 10 godina, i u županijskom planu i općinskom. U nekim 

prijašnjim vremenima kada se to privezište stavljalo u prostorni plan vijećnici su morali voditi malo više 
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računa o tome s obzirom da to brine mještane Betine više nego Murtera, jer su bliži toj lokaciji. Trebalo 

je reagirati se tada da se to ne stavi u plan. Nažalost tu se radi o prostornom planu i kako je stupio novi 

zakon o pomorskom dobru i sve ono što je u prostornom planu kao privezište ili kao neka vrsta 

gospodarskog korištenja obale ili pomorskog dobra, Županija je dužna staviti u svrhu da zarađuje 

odnosno uprihođuje kapital kako bi opravdala  to što je stavljeno u prostorni plan.  Prema saznanjima 

radi se o nekakvih 10-ak sidrišta na području Općine Tisno i županija je na inicijativu neke firme dala 

suglasnost da se ishoduje lokacijska dozvola za daljnju provedbu projekta. Kako je županija u slučaju 

marine u Tisnom na naputak Općine Tisno odlučila rješavati papirologiju do lokacijske dozvole u 

slučaju tog privezišta u Kosirini, privatna firma je zatražila da izrade o svom trošku lokacijsku dozvolu 

za privezište. Ali opet nakon što se ishoduje lokacijska dozvola ići će se na javni natječaj i tek onda 

nakon provedenog natječaja će se dobiti koncesionar koji će to raditi. Po tom pitanju da se to spriječi 

trenutno se ne može napraviti ništa jer je to u prostornom planu već deset godina. U nekim drugim 

izmjenama prostornog plana može se tražiti da se to makne iz prostornog plana kao privezište. Ali opet 

to se ne može maknuti iz prostornog plana bez da se promjene izmjene prostornog plana. Novi zakon je 

cjelokupnu stvar zakomplicirao još i više. Tako na primjer obrt za iznajmljivanje brodova više ne ide na 

koncesijsko odobrenje već natječaj, gdje neki ljudi koji imaju takve obrte lako mogu izgubiti natječaj. 

Zakon je postao još kompliciraniji, a županija je dala da se odradi samo onaj dio koji je u prostornom 

planu. S druge strane kada to ne bi dozvolili ispalo bi kao da nekoga koče. To je u prostornom planu 

nažalost i županija po tome postupa. Ako je to stav mještana Betine to se u budućem vremenu može 

pokušati izbaciti iz prostornog plana, ali dok je u planu nakon lokacijske dozvole ići će se na natječaj i 

netko će na neki vremenski rok dobiti koncesiju. Što se tiče povećanja cijena sve će se raspraviti kod 

točke proračuna za 2024. godinu. Povećanje svih cijena je globalno i svaki dana se to može doživjeti pa 

je tako i funkcioniranje Općine. Sve je poskupilo počevši od energenta. Jedan od primjera uštede bio bi 

da se od ponoći do šest ujutro u cijeloj Općini ugasi javna rasvjeta. U kompletnom svijetu cijene svega 

su išle gore, što zbog ratova, što zbog nekih drugih stvari. Država je korigirala plaće nekim javnim 

ustanovama tipa vrtićima i vatrogascima su se plaće podigle i prema tome se treba postupati. Ili će se 

gasiti struju i vrtiće ili će se pratiti trendovi koje je država nametnula.  

 

Vijećnik Bruno Frkić: S obzirom da se spominje gašenje struje, ne radi se o namjernom gašenju već o 

kvarovima na javnoj rasvjeti koji se u zadnje vrijeme često pojavljuju na nekim dijelovima u Tisnu, i to 

na Rudini i put Jazine, pa planira se neka rekonstrukcija uskoro? Također nedavno uslijed jakog juga 

srušen je zid od porta u Vili i mali porat na ratu je napuknuo i pa pita planira li se sanacija uskoro. 

 

Kristijan Jareb, općinski načelnik: Uslijed velikih oborina u zadnje vrijeme i usprkos postavljanju novih 

lampi na područjima gdje nedostaju, kabeli odnosno instalacije su jako stare neki i do 50 godina. Kvar 

na Rudini je saniran, a veći kvar dogodio se na Jazini gdje je izgorio dio kabela, a kojeg je teško bilo 

locirati. Čak se angažirala i jedna vanjska firma sa specijalnim uređajima za detektiranje kvara u zemlji.  

Lokacija kvara je detektirana i krenulo se odmah u popravak. U skoro vrijeme morat će se ići u novo 

kabliranje javne rasvjete jer sve što je blizu mora propada jako brzo. Porat od Vile je porat koji je star 

više od sto godina i koji je bio doslovno suhozid, srušilo je jugo.  S obzirom na trenutne nestabilnosti i 

vremenske uvjete čeka se malo stabilnije vrijeme kada će biti veće oseke i više bure, a manje juga da se 

krene u rekonstrukciju tog zida. Isto vrijedi i za sanaciju puknuća Malog porta.    

 

Vijećnik Ante Magazin: Za početak svakako treba pohvaliti Općinu Tisno i pročelnika Ivicu Pirjaka što 

se tiče zahtjeva, grafika i imenovanja ulica jer Općina Tisno tu prednjači. Pogotovo što se tiče elaborata 

nerazvrstanih cesta i projekata na primjer Kapelica u Betini, Garma u Tisnom i slično. Pitanja su vezana 

uz komunalno poduzeće, pogotovo za dio u Betini prema Plitkoj vali, koja financijski ne bi trebala biti 

teška, a stvorila bi se svakako bolja slika. Da se postavi više koševa za smeća na primjer na stupovima 

za naplatu parkinga, odnosno da se proguste i da ih ima više. Također s obzirom da prolazi dosta tim 

dijelom primijetio je da je netko odložio u vrećama komunalnog poduzeća dosta  granja uz zid  što dosta 

ružno izgleda pa bi svakako trebalo pokupiti. Treća tema je utjecaj mora na plaže, s obzirom da su 

troškovi poprilični. Pričajući s nekim pomorcima saznao je kako je u svijetu taj utjecaj mora na plaže 

anuliran velikim kamenim stijenama koje su posložene cik-cak. Kakva su razmišljanja u tom pravcu, 

postoji li kakav plan i program, s obzirom da sanacija svake godine dosta košta.  
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Kristijan Jareb, općinski načelnik: Položaji plaža u Općini su uglavnom takvi da pušu svi mogući 

vjetrovi i u Tisnom i Jezerima i Betini. Pogotovo plaže u Tisnom i Jezerima su izložene i jugu i buri. 

Ako se na vrijeme na mjestima ne pojavi sa strojevima, u pravilu to sve more odnese. Često se spominju 

neki modeli kako bi se utjecalo na to iako nitko u okolici također nije uspio napraviti ništa po tom 

pitanju. Jedino u Općini Primošten koji su samljeli kamen u plaže i nasuli, ali zbog toga imaju dosta 

kaznenih prijava, ali nikako se ne vidi u tom modelu, a opet Primošten je drugačije i pozicioniran. Jedino 

rješenje je da se poslije ljeta spasi ono što se spasit da, a prije ljeta to isto vratiti nazad u more. Dugoročno 

da se napravi nekakva studija vezana uz to to svakako da, ali utjecaj vjetra na plaže jednostavno je toliko 

jak da se jedni model za sada dobar pokazao da se taj materijal na vrijeme izvuče vani i kasnije vrati. 

Pokušalo se s pozicioniranjem kamenja i može se i dalje pokušavati s nekim pilot projektom ako se 

pokaže dobrim. Promjenom zakona gdje se smeće naplaćuje po količini nastaje problem jer pogotovo 

za vrijeme ljetnih mjeseci kada ljudi ne žele plaćati odlaganje otpada, otpad bacaju u te koševe. U zadnje 

vrijeme uzimali su se koševi sa što manjim otvorom, ali i dalje dođu ljudi koji onda u manjim količinama 

trpaju otpad iz svoje vrećice. Sve kako ne bi platili otpad. Zakon je zamišljen kao u Švicarskoj ili 

Njemačkoj, a model sankcioniranja takvih ponašanja je loš i nikakav, pogotovo kada u ljetnim 

mjesecima broj ljudi u Općini poraste s 3 na 30 tisuća. Povećanje broja koševa na javnim površinama 

što bi s jedne strane bilo poželjno, s druge strane radi se to da će Općina to plaćati, jer Ježinac sve to 

fakturira Općini. Javna površina je vlasništvo Općine Tisno. Kada Ježinac pokupi koš, račun se fakturira 

Općini. Svi vikendaši koji tako bacaju svoje smeće, ono se naplati Općini Tisno. Povećanje koševa je 

poželjno za turiste, ali i za vikendaše koji ne žele platiti odlaganje otpada. Slaže se da bi trebalo staviti 

još pokoji koš, ali u pravilu svake godine se koševi skidaju i stavljaju prema potrebi. Opet treba se 

gledati i utjecaj na te koševe jer ako se ostave mjesec dana duže oni propadnu i više nisu upotrebljivi i 

trebaju se kupiti novi. U protekloj godini bilo ih je nešto manje. Za sljedeću godinu može ih se postaviti 

nešto više, ali klasika je da pogotovo u zabačenijim dijelovima mjesta gdje živi manje domaćeg 

stanovništva da se ti koševi pune kućnim smećem. Kamere i snime neke situacije, i trebalo bi uložiti 

više u novi sustav kamera kako bi se na neki način spriječile takve situacije. Sve je to iz razloga ljudi 

kako bi uštedjeli 1,5 euro za odlaganje otpada. Država bi morala razmišljati o drugačijem modelu naplate 

smeća jer su polja  puna smeća. Često se organiziraju i akcije čišćenja nekih divljih deponija, koji su 

često van ruke, pogotovo dislocirani dio na Prosici. Kontrola je u principu jako teška i kada kamera 

snimi nekog da odvozi otpad van mjesta u pravilu se nikada ne može otkriti gdje je taj otpad i bačen. 

Zbog toga bi u općini trebalo imati 70 ljudi umjesto 12 kako bi se mogla vršiti kontrola.  

Marko Barin Turica, direktor komunalno poduzeća Ježinac d.o.o.: Što se tiče pitanja uz odloženi otpad 

u vrećama, radi se o bijelim vrećama predviđenim za bio otpad. Komunalni redari Općine Tisno baš su 

ranije danas evidentirali tri takve lokacije na kojima je potrebno  sakupljanje. Ježinac d.o.o.  će na svim 

lokacijama to pokupiti baš kao što je i načelnik maloprije opisao po modelu sakupljanja smeća s javnih 

površina i to naplatiti.   

 

Vijećnica Ivana Vlašić: Dvije, tri godine se pričalo o Društvenom domu i igralištu u Dubravi, to su bile 

projekcije, treking staze, ogromno nešto, a dobilo se igralište koje je kavez. Planira se išta s prostorom 

koje je okretište gdje djeca i dalje igraju nogomet i što se planira s prostorom u Dubravi gdje je bio 

dućan. Pričalo se da će doći neka limenka, ali ni od toga ništa.  

 

Kristijan Jareb, općinski načelnik: U razgovoru s Mjesnim odborom iz Dubrave napravilo se dječje 

igralište kako je i traženo. Prema njihovim zahtjevima igralište je i napravljeno. Nedostaje još rasvjeta 

na igralištu ali i ona bi trebala doći kroz prvi mjesec. U nekim prijašnjim vremenima crtali su se projekti 

koji su prema njegovom mišljenju bili nerealni. Napravljeno je igralište koje će biti funkcionalno. S 

druge strane prostor gdje je bio dućan planira se prijaviti na neki od natječaja europske unije kako bi se 

sredio kao društveni prostor. Na žalost iako je pričao s više tvrtki, interesa za dućanom nema zbog 

premalog broja ljudi koji borave u Dubravi, a s obzirom da većina ljudi radi u okolnim mjestima onda 

kupovinu obavljaju u mjestima gdje rade.  Koliko god je pokušao pregovarati s nekim firmama nije ih 

uspio nagovoriti. U koliko postoji neki prijedlog ili se zna za neki lanac koji bi imao interes za Dubravu 

neka slobodno iznese i bio bi presretan zbog toga.  

 

Vijećnica Ivana Vlašić: Bilo je govora o tome da će Studenac staviti limenku dućan. 
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Kristijan Jareb, općinski načelnik: Razgovaralo se o tom modelu ali su na žalost odustali.  

 

Vijećnica Ivana Vlašić: Prostor gdje je bio dućan sada izgleda katastrofalno i samo još nedostaju grafiti 

na njemu. Svakako bi trebalo nešto poduzeti da taj prostor ne zjapi tako.  

 

Kristijan Jareb, općinski načelnik: U zadnjih trideset godina nije bilo većih ulaganja u Dubravi koliko u 

zadnjih nekoliko godina, a i taj prostor nije se promijenio ništa značajno od vremena kad je bio dućan, 

a koji je i tada izgledao tragično. Prema pričanju mještana dok je bio dućan u njemu je uglavnom 

prevladavala roba kojoj je istekao rok trajanja.  

 

Vijećnica Ivana Vlašić: I šibicama je istekao rok trajanja u tom dućanu upravo iz razloga jer je bio dućan 

kakav je bio.  

 

Kristijan Jareb, općinski načelnik: Svaka ideja mještana usvojena je i napravljena maksimalno. Kavez 

za koji vijećnica kaže da joj se ne sviđa neki drugi kažu da je super i oduševljeni su. Kada se završi 

rasvjeta bit će još bolje i dobiveno je jedno multifunkcionalno igralište koje izgleda lijepo. S 

konzultantima se radi na osmišljavanju ideje za taj prosto, ali i svaka ideja mještana je dobrodošla i stoji 

na raspolaganju za razgovor. Ako je ideja realna probati će se realizirati.  

 

Pitanja na aktualnom satu više nije bilo te je predsjednik vijeća zaključio aktualni sat.  

 

Točka 1. Izvješće Mandatne komisije 

Nikša Pirjak, predsjednik vijeća, konstatirao je da predsjednik Mandatne komisije Karlo Klarin nije 

prisutan na sjednici stoga je zamolio je člana  Mandatne komisije Bruna Frkića da pročita Izvješće 

Mandatne komisije.  

Bruno Frkić, član Mandatne komisije: Utvrđuje se u točki 1. da je Ante Magazin izabran s kandidacijske 

liste grupe birača, nositelj liste Ante Magazin dana 1. prosinca 2023. godine Općinskom vijeću Općine 

Tisno podnio obavijest da aktivira svoj vijećnički mandat koji je bio u mirovanju. sukladno članku 79. 

stavak 11. Zakona o lokalnim izborima utvrđuje da vijećnik Ante Magazin član Općinskog vijeća 

Općine Tisno nastavlja s obavljanjem dužnosti vijećnika na temelju mirovanja mandata s danom 1. 

prosinca 2023. godine. U točki 2. utvrđuje se da je danom 1. prosinca 2023. godine prestaje pravo 

sudjelovanja i uključivanja u Općinsko vijeća Općine Tisno vijećniku Valeriju Bračanovu.  

Nikša Pirjak, predsjednik vijeća donio je ZAKLJUČAK kojim se  prima na znanje Izvješće 

Mandatne komisije.  

 

Točka 2. Verifikacija zapisnika sa 20. sjednice Općinskog vijeća Općine Tisno, 

Vijećnici nisu imali primjedbi na zapisnik sa 20. sjednice Općinskog vijeća Općine Tisno, stoga 

je predsjednik vijeća stavio na glasanje, a vijećnici su jednoglasno usvojili  

ODLUKU 

o verifikaciji zapisnika sa 20. sjednice Općinskog vijeća Općine Tisno 

 

Predsjednik vijeća Nikša Pirjak predložio je vijećnicima da objedine za raspravu točke od broja tri 

zaključno s točkom sedam dnevnog reda, a nakon toga o svakoj zasebno glasuju, što su vijećnici 

jednoglasno prihvatili.  

 

Točka 3. -7. Prijedlog III. izmjena i dopune Plana Proračuna Općine Tisno za 2023.godinu i projekcija 

za 2024. i 2025.godinu, Prijedlog III. Izmjena i dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture 

za 2023.godinu, Prijedlog III. Izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture za 

2023.godinu, Prijedlog I. izmjena i dopuna Plana javnih potreba u kulturi za 2023.godinu,  Prijedlog 

II. izmjena i dopuna Programa javnih potreba  u sportu za 2023.godinu,  
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Daniela Bilan, pročelnica Upravnog odjela za financije i javne prihode: Trećim, zadnjim rebalansom 

završava se 2023. godina. Ukupni proračun smanjen je za nekakvih 8% što se uglavnom odnosi na 

projekte koji su bili planirani, a koji nisu i neće biti realizirani do kraja kalendarske godine. To se 

prvenstveno odnosi na projekt ispraćajne dvorane u Dubravi, gdje je bio javni natječaj, ali nije bilo 

ponuditelja. Projekt se financira sredstvima LAG-a i već se ide na raspisivanje novog natječaja. Također 

projekt Rudina u Tisnom gdje su se napravili samo manji zahvati u prostoru i parking za vrijeme 

turističke sezone. Cijeli projekt je prebačen u sljedeću godinu. Također tu je i projekt Kino sala gdje se 

prijavilo na natječaj Ministarstva kulture i medija za koji nisu dobivena sredstva, a za koji su u 

prethodnim godinama dobivena sredstva za kino projektor i ide se na nastavak projekta, odnosno 

nabavku dodatne opreme za koji Ministarstvo nije pozitivno ocijenilo projekt. Također i projekt 

multifunkcionalnog prostora u Jezerima gdje je u tijeku izrada dokumentacije, a zna se da ta 

dokumentacija ide jako sporo. Smanjila su se i sredstva na poziciji zapošljavanja i zapošljavanja sad idu 

tek krajem godine.  

Kristijan Jareb, općinski načelnik: Kada se radi Proračun onda se planiraju neke stvari. Nažalost bilo je 

jako malo spremnih projekata za prijavu i onda se u hodu pokušalo pohvatati što više i pripremiti 

projekte kako bi bili konkurentni za natječaje. U pravilu se uvijek dobije nešto novaca, dok neki projekti 

kod ishodovanja nekih dokumenta dosta zakoče. Neke stvari koje se u startu stave u proračun se ne 

naprave, a neke koji se ne stave u proračun se naprave jer se dogodi puno povoljnija situacija da se 

napravi to. Ovo je zadnji rebalans kojim se peglaju neke ostvarene, odnosno neostvarene stvari.  

 

Vijećnici nisu imali pitanja o ovoj točki  dnevnog reda, stoga je predsjednik vijeća zaključio raspravu i  

stavio na glasanje, a vijećnici su s devet (9) glasova „ZA“  i jednim (1) „SUZDRŽANIM“ glasom 

usvojili  

III. izmjene i dopune Plana Proračuna Općine Tisno za 2023.godinu i  

projekcija za 2024. i 2025.godinu 

 

Predsjednik vijeća stavio na glasanje, a vijećnici su jednoglasno usvojili  

 

 III. Izmjene i dopuna Programa građenja komunalne  

infrastrukture za 2023.godinu 

 

Predsjednik vijeća stavio na glasanje, a vijećnici su jednoglasno usvojili  

III. Izmjene i dopune Programa održavanja komunalne 

infrastrukture za 2023.godinu 

 

Predsjednik vijeća stavio na glasanje, a vijećnici su jednoglasno usvojili  

 

I. izmjene i dopune Plana javnih potreba u kulturi za 2023.godinu 

 

Predsjednik vijeća stavio na glasanje, a vijećnici su jednoglasno usvojili  

 

 II. izmjene i dopune Programa javnih potreba  u sportu za 2023.godinu 

 

Predsjednik vijeća Nikša Pirjak predložio je vijećnicima da objedine za raspravu točke od broja 8. 

zaključno s točkom  14. dnevnog reda, a nakon toga o svakoj zasebno glasuju, što su vijećnici 

jednoglasno prihvatili.  
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Točka 8. – 14.  Prijedlog Plana Proračuna Općine Tisno za 2024.godinu i projekcije za 2025. i 

2026.godinu Prijedlog Plana Proračuna Općine Tisno za 2024.godinu i projekcije za 2025. i 

2026.godinu, Prijedlog Odluke o izvršavanju proračuna Općine Tisno za 2024.godinu, Prijedlog 

Odluke o kratkoročnom zaduživanju Općine Tisno, Prijedlog Odluke o korištenju sredstava za fiskalnu 

odgovornost dječjeg vrtića za pedagošku godinu 2023/2024, Prijedlog Programa građenja komunalne 

infrastrukture za 2024.godinu, Prijedlog Programa održavanja komunalne infrastrukture za 

2024.godinu, Prijedlog Programa socijalne skrbi i drugih potpora Općine Tisno za 2024.godinu,  

 

Daniela Bilan, pročelnica Upravnog odjela za financije i javne prihode: Prijedlog Proračuna je priložen 

u materijalima. Biti će dosta izazovna godina što se tiče financiranja lokalne samouprave. Država ukida 

prirez koji je bio izvorni realni prihod proračuna. Ostavljena je mogućnost o donošenju odluke o visini 

poreza na dohodak. Nije se htjelo u ovoj godini dodatno opterećivati rad i to svakako ne bi bilo 

popularno. Podignut je minimalno porez na iznajmljivanje dok su neki drugi gradovi i općine pogotovo 

u Istri išli na maksimalnu stopu od 200,00 eura po krevetu. Ono što je podignuto je porez na vikendice. 

Mora se nadomjestiti iznos tokom godine jer to nije samo stabilnost lokalne samouprave već i svih 

korisnika i vrtića i staračkog doma i vatrogastva i tako dalje. Predloženo je i nekoliko značajnih projekata 

pogotovo što se tiče otvaranja omotnica iz Europskih sredstava. Nastavlja se projekt Južna strana Jezera 

za koji je konačno dobivena kompletna dokumentacija. I u ovoj godini iskorištena su neka sredstva 

dobivena od strane Ministarstva regionalnog razvoja za taj projekt, međutim taj projekt se nastavlja i 

dalje. Projekt mul u Betini je također tu i koji će se korigirati kada se dobiju konkretniji parametri. 

Moraju biti planirana sredstva kako bi se uopće moglo krenuti u projekt, a kasnije će se korigirati. Tu je 

također i projekt šetnica od Kapelice u Betini. Značajniji dio još je i održavanje komunalne 

infrastrukture, kao i program gradnje. Prvi puta u 2024. godini iz komunalne naknade planira se pokriti 

program održavanja, koji će u sljedećem periodu svakako trebati korigirati, s obzirom da su troškovi 

značajno poskupjeli i čišćenja javnih površina i održavanja javnih površina. Nije se u ovoj godini išlo 

na povećanja i komunalna naknada je zadržana na istom nivou. Program gradnje i uređenje obalnog 

pojasa velika je nepoznanica jer se mijenjao Zakon o pomorskom dobru. Tu će se korigirati naknade. 

Baratalo se nekakvim iznosima iz prethodnih godina, međutim što će se tu točno događati i koliko će tu 

biti ostvarenja će se znati tek početkom godine.  

 

Kristijan Jareb, općinski načelnik: Ovaj Proračun naslanja se i na prošlogodišnji i neke se stvari 

ponavljaju, s obzirom da nisu ostvarene u protekloj godini s obzirom na neke zapreke koje su spriječile 

da se realiziraju. Neki projekti se nastavljaju u novim fazama kao u Betini gdje se radila sanacija mula, 

ove godine bi se išlo na nastavak uređenja gornjeg dijela. Također projekt Kapelica koji je spreman za 

natječaj, a koji se najavljuje za početak godine i gdje bi se moglo dobiti do 80% financiranja iz Europskih 

fondova. Također tu je i jedna opća stavka ulaganja u objekte tipa vrtića. Vrtići su izgrađeni, ali su to 

objekti u koje treba kontinuirao ulagati. Planira se uređenje dječjeg igrališta u sklopu vrtića u Betini i 

Tisnou, manja sanacija na igralištu u Jezerima, kao i ulaganja u igrališta na javnim površinama. 

Projektom Stopama prošlosti planira se i obnova dva trga, a to su trg Rudina i u Tisnome i Koledišće u 

Jezerima, koji će se kandidirati praktički kao jedan projekt jer će se na taj način dobiti više bodova na 

natječaju. Najavljuju se svi ti natječaji, a pitanje je kada će se otvoriti. Na taj način svakako bi se mogla 

financirati ta dva trga, kad bi se povuklo 80% sredstava iz europskih fondova.  Kada se koncipira projekt 

gleda se da se što više novaca povuče i da bude što konkurentniji na natječaju. To je model na kojem se 

koncipiraju svi ti natječaji odnosno projekti. Ulaže se dosta u projektnu dokumentaciju, za primjer je 

dogovor s Hrvatskim cestama o izradi pločnika od Tisna do Jezera, sa Županijskim cestama za pločnik 

u Betini, dokumentaciju za pločnik u tišnjanskoj Dubravi od Kapele do ulaza u mjesto. Radi se na 

projektu kružnog toka kod Plodina i pokušava se u suradnji s Hrvatskim cestama i susjednom Općinom 

Murter-Kornati da se to u ovoj godini i napravi. Dosta tih projekata ne ovisi isključivo o Općini već i o 

navedenim natječajima, a ovisi i o dokumentaciji koja se uspije dobaviti. Primjer je projektna 

dokumentacija i idejno rješenje Mula u Betini prema kojem će ići izmjene prostornog plana sukladno 

idejnom rješenju.  
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Također na prijedlog proračuna stavlja se prijedlog Amandmana na proračun, a to je da se nakon 11 

godina sudskog spora s komunalnim poduzećem iz Murtera priveli spor kraju. Na kraju nakon 11 godina 

suda došlo se do toga je potrebno podmiri 245.168,00 eura, 28.000 troškova sudskog spora, a negdje je 

pola pola kamata i dug prije tuženih. U razgovoru s predstavnicima komunalnog poduzeća iz Murtera 

dogovorena je obročna otplata za taj dug iz prošlosti te da bi se mogao sklopiti neki novi sporazum u 

dogledno vrijeme i da bi bilo pametno da dio tog iznosa se ugradi  u proračun odnosno prijedlog 

proračuna za sljedeću godinu jer to je stvar koja se dogodila neposredno pred sjednicu. Iz nekih sporova 

se izašlo dok su neki sporovi došli na naplatu.  

 

Kristijan Jareb, općinski načelnik predlaže slijedeći:  

Amandman na prijedlog Plana proračuna za 2024. do 2026.godinu na način da se „uvodi se stavka: U 

okviru Razdjela 003 Upravni odjel za imovinsko-pravne poslove, prostorno uređenje i planiranje te 

komunalne poslove u okviru  PROGRAMA: Gradnja objekata i uređaja komunalne infrastrukture, uvodi 

se novi program K00022 Izgradnja kanalizacijske mreže: - Sufinanciranje izgradnje kanalizacijskog 

sustava Murter- Betina ( troškovi prema sudskoj presudi)……………………....iznos 180.000,00 EUR. 

U okviru Prihoda  Prihodi od poreza  povećavaju se  za 130.000,00 EUR  

Porez na dohodak – povećanje od 50.000,00 EUR ( novi iznos 1300.000,00 EUR )  

Porez na promet nekretnina povećanje od 80.000,00 EUR ( novi iznos 808.015,00 EUR) 

Prihodi od imovine povećavaju se za 50.000,00 EUR  

Prihodi od dobiti – povećavaju se 50.000,00 EUR.“   

 

Vijećnik Edgar Skračić: Sada izlaze neki novi detalji. Prije dvije i po godine kada je objavljivao da je 

Općina dužna 15 milijuna kuna napadalo ga se da Općina nije dužna, a sada se dobro vidi i isplivava 

sve po malo i to nije kraj. Općina je možda bila dužna i više, plus minus 5-6 milijuna kuna, nije ni bitno. 

Tu ima puno neracionalnog poslovanja, a jedna od tih neracionalnih je i prijedlog odluke na dnevnom 

redu pod brojem 10. o zaduživanju. Svi su stekli dojam da je Općina dobro uprihodila ovo ljeto i ništa 

se nije radilo do sada i tek su sada neki radovi stvarno započeli. Svaka čast da se radi i da će se europski 

fondovi tu ubaciti ali puno ima neracionalnog poslovanja, kao na primjer to kratkoročno zaduživanje. 

Pokriješ se koliko je lancun dug. Ne želim plaćati kamate banci to neka drugi plaćaju, jer se onda samo 

još dublje tone. Dvije godine se isplaćivao dug od prethodnog mandata to se zna i svi suosjećaju s tim i 

izazovima ovog mandata i sve se to razumije i trebalo je isplatiti dug, ali nikako ići u novo zaduživanje. 

Kamate se plaćaju i neka je 1% kamate je puno. Poslovanje je neracionalno i još uvijek je. Treba gledati 

na primjeru. Maloprije je načelnik spomenuo preko zime je 3 tisuće stanovnika, a ljeti 30 tisuća. Treba 

vidjeti koliko od njih stvarno plaća boravišnu taksu i ostale pristojbe. Kada bi svi platili i izvršenje bilo 

100% ili 92% što bi bilo zadovoljavajuće, nažalost proračuni su teoretski i ispada da 40% ljudi plaća. 

Kada bi 90% ljudi plaćalo onda ne bi bili u nikakvim problemima sa prikupljanjem smeća. Ovako 

postoje ljudi koji dolaze tu, ne plaćaju ništa, a ostavljaju svoje smeće. Država uvijek dobro prođe, a 

premalo toga ide Općini. Ako se gleda je nekakvih 40% plaćanja, trpi se neke turiste bez veze. Prema 

tome ispada da bi bilo dobro i da se upola smanji broj turista, jer smanjile bi se gužve.  

 

Kristijan Jareb, općinski načelnik: Točka broj 10. o kratkoročnom zaduživanju, nakon odluke vijeća će 

se ići prema banci na minus po tekućem računu. To ne znači da će se on konzumirati, jedino ako bude 

potrebno. Primjerice kada se to zaduženje povuče u korelaciji sa sudskim sporom koji je izgubljen i ako 

Općinu ovrše za taj iznos ona je blokirana. To je potez kojim se kupuje mir da sa svojim prihodima se 

živi normalno, a da taj minus po tekućem računu stoji dostupan u slučaju da netko pusti ovrhu i služi 

isključivo kao osigurač. U koliko se taj minus ne konzumira, kamata ne ide i on se neće koristiti za 

neracionalno trošenje. Radi se o 300.000,00 eura, a troškovi ovrhe za navedeni izgubljeni spor bi bile 
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245.000,00 eura ako se slučajno dogode. Ide se na dogovor, ali uvijek treba imati aktivnu opciju B, 

pogotovo u ovo doba godine. Koliko god to zaduženje zvuči neracionalno, to je samo otvaranje minusa 

po tekućem računu. U ostalom ukinut je i prirez koji se svakog mjeseca slijevao u proračun, a koji se 

skidao s plaće zaposlenika koji žive na području Općine Tisno. Donijela se nova mjera i podignut je 

porez na kuće za odmor koji će praktički krenuti na proljeće i na taj način Općine su ostavljene na dio 

godine bez jednog velikog prihoda i kako bi se premostio taj jaz u periodu bez prihoda se osiguralo 

odnosno traži se da vijeće omogući tu mogućnost korištenja minusa po tekućem računu, kao krajnju 

mjeru ako i samo ako bude potrebno, a sve kako ne bi bilo problema u poslovanju, ni poslovnih partnera 

ni institucija koje djeluju, jer svi oni ovise o Općini Tisno i ako se upadne u problem, svi upadaju u 

problem. Ako se budu poštivati dogovori sa susjedima, ta se sredstva neće ni konzumirati, ali bolje ih je 

imati na raspolaganju. U vezi nadzora pristojbe kako je naveo vijećnik Skračić, Općini se spočitava 

svašta, od ilegalne gradnje koju Općina može samo prijaviti, naplate turističke pristojbe koju bi trebali 

raditi turistički inspektori kojih nema kao ni građevinskih. I onda bi tri komunalna redara koja se po 

novom bave i pomorskim dobrom trebala nadgledati tko se, a tko nije prijavio u turističkoj zajednici. 

Kao i sa smećem gdje je država donijela loš zakonski model, teško je nadzirati. Treba se donijeti 

kvalitetan model nadzora takvih stvari i tu svi prstom upiru u općine, a općine nažalost ne mogu, mogu 

napraviti zahtjev za prikupljanjem otpada i to platiti. U vezi kontrole nadzora tko plaća, nova je mjera 

naplate kuće za odmor, a u pravilu to sve iznajmljuju ljudi sa strane. Naplatiti kvalitetno porez na kuće 

za odmor. Sve općine iz okolice imaju zajednički stav i to je jedini model kako se može  napraviti, s 

obzirom da se zakoni donose preko noći i provode od sutra. Svi se zajednički onda dogovore i drugačije 

ne može.  

 

Vijećnik Ante Magazin: Koliko se moglo zaključiti iz obrazloženja načelnika, presuda u sporu je 

konačna i nema više mogućnosti žalbe i najveći problem je da ne dođe do ovršenja. Glavnica je glavnica 

i to je u redu, ali postoji li mogućnost dogovora da iznosi kamata budu preusmjereni na neke buduće 

zajedničke projekte. Bi li bilo utopistički u stvari tražiti dio oprosta dijela kamata.   

 

Kristijan Jareb, općinski načelnik: Sve ono što se tvrdilo od strane Općine Tisno je ispalo točno i 

potvrđeno od strane Vodovoda i odvodnje d.o.o., Šibenik u nekoj već odmakloj fazi suđenja, odnosno 

kada je dobiveno vještačenje koje je Vodovod i odvodnja d.o.o. naručio kada im se promijenio direktor. 

Vještačeno je da napravljeno ništa ne vrijedi. Ovih 245.000,00 eura nije tragedija jer plaćali su se u 

prošlosti i neki drugi sporovi, ali tragično je što se u to vrijeme kada nitko nije govorio ništa potpisao 

ugovor s Hrvatskim vodama, a glavni problem je bilo to što nije upotrebljivo. Ugovor je potpisan i 

istekao i sve što je napravljeno u Murteru je neupotrebljivo i mora se vaditi vani. Sada su u tijeku 

razgovori da se traži od Vodovoda jer obje općine odvajaju novac za kanalizaciju i građevinske dozvole 

su istekle i treba se sad ići u projektiranje rekonstrukcije izgrađenog dijela i pripremati se za neku novu 

omotnicu. Dozvole su istekle, a ono što je napravljeno nije upotrebljivo. Da je upotrebljivo onda bi se i 

sustav koji se trebao raditi mogao upotrijebiti, ali bez toga se ne može napraviti ništa. Taj spor je trajao 

dugo  i na žalost je zbog toga tolika kamata.  Na kraju je kamata veća od tuženog iznosa u sporu koji je 

trajao 11 godina. Dogovor će se nada se postići, a u vezi kanalizacije treba ići ponovno projektirati. 

Ružno i tužno, ali istinito.  

Daljnjih pitanja nije bilo.  

Predsjednik vijeća stavio na glasanje najprije Amandman općinskog načelnika Općine Tisno na 

Prijedlog Plana Proračuna Općine Tisno za 2024.godinu i projekcije za 2025. i 2026.godinu, a vijećnici 

su s devet (9) glasova „ZA“ i jednim (1) „SUZDRŽANIM“ glasom usvojili  

AMANDMAN 

općinskog načelnika  na Prijedlog Plana Proračuna Općine Tisno za 2024.godinu i projekcije za 2025. 

i 2026.godinu 
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Predsjednik vijeća stavio na glasanje Prijedlog Plana Proračuna Općine Tisno za 2024.godinu i 

projekcije za 2025. i 2026.godinu, s usvojenim Amandmanom općinskog načelnika Općine Tisno, a 

vijećnici su s devet (9) glasova „ZA“ i jednim (1) „SUZDRŽANIM“ glasom usvojili  

PLAN 

Proračuna Općine Tisno za 2024.godinu i projekcije za 2025. i 2026.godinu 

 

Predsjednik vijeća stavio na glasanje, a vijećnici su s devet (9) glasova „ZA“ i jednim (1) 

„SUZDRŽANIM“ glasom usvojili 

ODLUKU 

o izvršavanju proračuna Općine Tisno za 2024.godinu 

 

Predsjednik vijeća stavio na glasanje, a vijećnici su s devet (9) glasova „ZA“ i jednim (1) 

„SUZDRŽANIM“ glasom usvojili 

ODLUKU 

o kratkoročnom zaduživanju Općine Tisno 

 

Predsjednik vijeća stavio na glasanje, a vijećnici su jednoglasno usvojili  

 

ODLUKU 

o korištenju sredstava za fiskalnu odgovornost dječjeg vrtića za pedagošku godinu 2023/2024 

 

Predsjednik vijeća stavio je na glasovanje predloženi Amandman načelnika Općine Tisno na Prijedlog 

Programa građenja komunalne infrastrukture za 2024.godinu, a vijećnici su s devet (9) glasova „ZA“ i 

jednim (1) „SUZDRŽANIM“ glasom usvojili 

 

AMANDMAN 

na Prijedlog Programa građenja komunalne infrastrukture za 2024.godinu 

 

Predsjednik vijeća stavio na glasanje, prijedlog Programa građenja komunalne infrastrukture za 

2024.godinu sa usvojenim amandmanom općinskog načelnika,  a vijećnici su s devet (9) glasova „ZA“ 

i jednim (1) „SUZDRŽANIM“ glasom usvojili  

PROGRAM 

građenja komunalne infrastrukture za 2024.godinu 

 

Predsjednik vijeća stavio na glasanje, a vijećnici su jednoglasno usvojili  

 

PROGRAM 

održavanja komunalne infrastrukture za 2024.godinu 

 

Predsjednik vijeća stavio na glasanje, a vijećnici su jednoglasno usvojili  

 

PROGRAM 

socijalne skrbi i drugih potpora Općine Tisno za 2024.godinu 

 

Točka 15. Prijedlog Programa utroška sredstava naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada 

u prostoru za 2024.godinu 
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Ivica Pirjak, pročelnik Upravnog odjela za imovinsko pravne poslove, prostorno uređenje i planiranje te 

komunalne poslove:  Radi se o programu kojeg donosi predstavničko tijelo jedinice lokalne samouprave, 

a odnosi se na trideset posto sredstava naknade od tzv. kazne kod ozakonjenja nezakonito izgrađenih 

zgrada, koji su prihod proračuna jedinice lokalne samouprave na čijem se području nezakonito izgrađena 

zgrada nalazi, a koriste se namjenski za izradu prostornih planova kojima se propisuju uvjeti i kriteriji 

za urbanu obnovu i sanaciju područja zahvaćenih nezakonitom gradnjom te za poboljšanje 

infrastrukturno nedovoljno opremljenih i/ili neopremljenih naselja. 

 

Vijećnici nisu imali pitanja o ovoj točki  dnevnog reda, stoga je predsjednik vijeća zaključio raspravu i 

stavio na glasanje, a vijećnici su jednoglasno usvojili  

 

PROGRAM 

utroška sredstava naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada u  

prostoru za 2024.godinu 

 

Točka 16. Prijedlog Plana upravljanja pomorskim dobrom na području Općine Tisno za razdoblje 2024. 

– 2028.godine 

 

Ivica Pirjak, pročelnik Upravnog odjela za imovinsko pravne poslove, prostorno uređenje i planiranje te 

komunalne poslove:  Dana 29.07.2023.godine stupio je na snagu novi Zakon o pomorskom dobru i 

morskim lukama kojim je propisano jako puno novina na pomorskom dobru, a između ostalog da 

jedinice lokalne samouprave donose Plan upravljanja pomorskim dobrom za petogodišnje razdoblje koji 

je tema ove točke dnevnog reda. Isto tako, propisano je da će uslijediti donošenje novog Pravilnika i 

Uredbe, Pravilnikom kojim bi se definirao sadržaj Plana upravljanja pomorskim dobrom, a Uredbom 

vrste djelatnosti i cijena. No međutim, niti Pravilnik, a niti Uredba još nisu donesene, za Pravilnik je tek 

prije nekoliko dana završeno savjetovanje sa zainteresiranom javnošću, a o Uredbi niti glasa. Toliko o 

ozbiljnosti svega. Posebice što stupanjem tog novog Zakona više ne postoje koncesijska odobrenja već 

dozvole koje će se izdavati putem javnog natječaja prema ovom Planu. Novim Zakonom je određeno da 

će se do stupanja nove Uredbe primjenjivati stara odnosno dosadašnja Uredba, njom su propisane 

djelatnosti i iznosi. Sve ovo ukazuje s razlogom, obzirom da je Zakonom propisano da je najkasnije do 

01. rujna tekuće godine potrebno izraditi prijedlog Plana za petogodišnje razdoblje i provesti javno 

savjetovanje u trajanju od 30 dana. To je bilo i teoretski nemoguće te su uslijedile dvije upute od strane 

nadležnog ministarstva, najprije da je obzirom na nemogućnost zadovoljavanja tih rokova potrebno 

provesti savjetovanje na prijedloga Plana do 01.11., a onda i druga uputa da je potrebno provesti javno 

savjetovanje na prijedlog Plana do 1.12., dakle, svjesni situacije u kojoj je zakon donesen i što je 

propisao po pitanju rokova. Općina Tisno je ispoštovala već prvu uputu i provela savjetovanje do 01.11., 

odnosno za predmetni nacrt prijedloga plana upravljanja pomorskim dobrom na području Općine Tisno 

za razdoblje 2024. – 2028. godine, kojeg je donio načelnik kao izvršno tijelo, provedeno je javno 

savjetovanje u skladu s propisom kojim se uređuje pravo na pristup informacijama u trajanju od 30 

(trideset) dana, odnosno u razdoblju od 29.rujna do 29.listopada 2023.godine, te je dana 30.listopada 

2023.godine izrađeno i na službenim internetskim stranicama Općine Tisno objavljeno Izvješće o 

provedenom savjetovanju sa zainteresiranom javnošću. Nakon provedenog savjetovanja utvrđen je 

konačni prijedlog Plana te se temeljem istog zatražila prethodna suglasnost tijela nadležnog za prostorno 

planiranje i gradnju, te prethodna suglasnost upravnog odjela u jedinici područne (regionalne) 

samouprave u čijem su djelokrugu poslovi zaštite okoliša i prirode koja se izdaje kao upravni akt 

obzirom da se planom predviđa dohranjivanje određenih plaža. Nadalje, kako su materijali za ovo 

općinsko vijeće vijećnicima upućeni u četvrtak, dana 14.12.2023.godine, a prethodne suglasnosti na 

ovaj Plan u Općinu Tisno su zaprimljene u petak, dana 15.12.2023.godine, dostavio je i uručio svim 

nazočnim vijećnicima dopunu po ovoj točki dnevnog reda, dopunjene zadnje dvije stranice prijedloga 

Plana sa klasifikacijskim oznakama tih prethodnih suglasnosti te i dvije pristigle prethodne suglasnosti, 
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jedna od javnopravnog tijela županije nadležnog za prostorno planiranje i gradnju, a druga od upravnog 

odjela u jedinici područne (regionalne) samouprave u čijem su djelokrugu poslovi zaštite okoliša i 

prirode obzirom da se planom predviđa dohranjivanje određenih plaža, kako bi Plan s time bio 

kompletiran za donošenje na ovom vijeću, obzirom da iste prethodne suglasnosti, uz grafički prilog, čine 

sastavni i obvezni prilog ovog Plana upravljanja pomorskim dobrom, što je navedeno u članku 16. stavak 

1. i 2. Plana upravljanja pomorskim dobrom na području Općine Tisno za razdoblje 2024. – 2028.godine. 

Ovo bi ukratko bilo najznačajnije za kazati odnosno što je sve odrađeno u zadnjih par mjeseci da bi se 

uopće mogao uputiti Plan na donošenje, koji je kako je kazao Ivica Pirjak iziskivao jako puno energije 

i angažmana, a sada nam preostaje, naravno nakon donošenja, iščekivati okončanje postupka javnog 

natječaja za dodjelu dozvola na pomorskom dobru upravo prema ovom Planu, obzirom da je istim 

Zakonom propisano da je na temelju Plana upravljanja pomorskim dobrom izvršno tijelo jedinice 

lokalne samouprave dužno je do 01.veljače tekuće godine objaviti javni natječaj za dodjelu dozvola na 

pomorskom dobru, dakle, samo jednom za tu godinu, a isto tako da ako izvršno tijelo jedinice lokalne 

samouprave ne objavi javni natječaj do 01.veljače, smatra se da u tekućoj godini neće davati dozvole na 

pomorskom dobru. I na kraju, kazao je, da je sukladno odredbama članka 39. stavak 4. Zakona o 

pomorskom dobru i morskim lukama, određeno da Plan upravljanja pomorskim dobrom za jedinicu 

lokalne samouprave donosi predstavničko tijelo jedinice lokalne samouprave i u konačnici Plan 

dostavlja jedinici područne (regionalne) samouprave i nadležnoj lučkoj kapetaniji radi davanja 

suglasnosti, a što je i navedeno u članku 16. stavak 4. Plana upravljanja pomorskim dobrom na području 

Općine Tisno za razdoblje 2024. – 2028.godine, predloženog po ovoj ove točki dnevnog reda. 

 

Vijećnik Kažimir Bračanov: Tko donosi cijene? 

 

Ivica Pirjak, pročelnik Upravnog odjela za imovinsko pravne poslove, prostorno uređenje i planiranje te 

komunalne poslove:  Cijene donosi uredba, u koliko se iste ne donesu primjenjivati će se stara uredba 

iz koncesijskih djelatnosti, dakle stara uredba u slučaju da se nova uredba ne donese. 

 

Vijećnici više nisu imali pitanja o ovoj točki dnevnog reda, stoga je predsjednik vijeća zaključio raspravu 

i stavio na glasanje, a vijećnici su jednoglasno usvojili  

 

PLAN 

upravljanja pomorskim dobrom na području Općine Tisno  

za razdoblje 2024. – 2028.godine 

 

Točka 17. Prijedlog Odluke o grafičkom prikazu ulice Pod Garmom u naselju Tisno 

 

Ivica Pirjak, pročelnik Upravnog odjela za imovinsko pravne poslove, prostorno uređenje i 

planiranje te komunalne poslove:  Radi o tehničkoj odluci, da je odluka o grafičkom prikazu ulice Pod 

Garmom već bila donesena dana 07.lipnja 2023.godine na 16.sjednici Općinskog vijeća i objavljena u 

Službenom glasniku Općine Tisno br.6/23, te dostavljena u Državnu geodetsku upravu, Područni ured 

za katastar Šibenik radi definiranja trase protezanja iste ulice odnosno usklađenja linije iz registra 

prostornih jedinica, sve radi omogućavanja provedbe geodetskog elaborata evidentiranja izvedenog 

stanja iste ulice. Međutim, provedbom cijelog postupka evidentiranja iste po izrađenom i predanom 

geodetskom elaboratu, gdje je evidentirano upravo izvedeno stanje nerazvrstane ceste, od Područnog 

ureda za katastar Šibenik, izdan je Zaključak, prema kojem se ukazuje da obuhvat evidentirane ulice iz 

geodetskog elaborata nije precizno usklađen s grafičkim prilogom iz odluke o nerazvrstanoj cesti 

odnosno u našoj prvotnoj odluci o grafičkom prikazu iste. Iz Područnog ureda za katastar Šibenik se 

traži da se utvrđeni nedostaci uklone u ostavljenom roku. Stoga je potrebno napraviti sitnu korekciju 

linije prikaza protezanja predmetne nerazvrstane ceste odnosno promijeniti Odluku i grafiku predmetne 

ulice, onako kako je na terenu izvedena i snimljena, a kako bi geodetski elaborat u što skorijem roku 

mogao dobiti potvrdu tehničke ispravnosti od Područnog ureda za katastar Šibenik. Sve kako je 
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prikazano na prilozima iz prijedloga Odluke o grafičkom prikazu ulice Pod Garmom u naselju Tisno po 

ovoj točki dnevnog reda. 

 

Vijećnici nisu imali pitanja na ovu točku dnevnog reda, stoga je predsjednik vijeća zaključio raspravu i 

stavio na glasanje, a vijećnici su jednoglasno usvojili  

ODLUKU 

o grafičkom prikazu ulice Pod Garmom u naselju Tisno 

 

Točka 18. Prijedlog Odluke o stavljanju van snage Odluke o proglašenju komunalne infrastrukture 

javnim dobrom u općoj uporabi – Parkiralište Jazina, Tisno 

 

Ivica Pirjak, pročelnik Upravnog odjela za imovinsko pravne poslove, prostorno uređenje i planiranje te 

komunalne poslove:  Od Ministarstva prostornog uređenja, graditeljstva i državne imovine, kao nadzora 

za doneseni opći akt – Odluku o proglašenju komunalne infrastrukture javnim dobrom u općoj uporabi 

– Parkiralište Jazina, Tisno, koja je donesena na 10. sjednici Općinskog vijeća, dana 01.12.2023.godine 

zaprimili pismeno odnosno uputu kojom se traži da se doneseni opći akt odnosno ta odluka stavi van 

snage jer da je nezakonita. Obzirom da je predmetni prostor predmet nekog drugog postupka prijedlog 

je da se ovaj doneseni opći akt stavi van snage sukladno uputi tijela za nadzor akata. 

 

Vijećnici nisu imali pitanja o ovoj točki dnevnog reda, stoga je predsjednik vijeća zaključio raspravu i 

stavio na glasanje, a vijećnici su jednoglasno usvojili, 

ODLUKU 

o stavljanju van snage Odluke o proglašenju komunalne infrastrukture javnim dobrom u općoj uporabi 

– Parkiralište Jazina, Tisno 

 

Točka 19. Prijedlog Odluke o privremenoj zabrani građevinskih radova u mjestima na području Općine 

Tisno za 2024.godinu 

 

Silvijo Tomas, komunalni i prometni redar: Članak 132. Zakona o gradnji daje mogućnost jedinicama 

lokalne samouprave da prema dostavljenom mišljenju turističkih zajednica ograniči određene 

građevinske radove na području mjesta u pripadajućoj općini. Tu su navedene sve vrste radova koje se 

privremeno zabranjuju, a to su radovi koji se izvode uz upotrebu teške mehanizacije, područja zabrane, 

a to su turistička mjesta Betina, Jezera i Tisno, bez područja Ivinja, Dubrave kod Tisna i Dazline, 

kalendarsko razdoblje kao i izuzeća od zabrane izvođenja građevinskih radova. Ova odluka mora se 

donijeti do kraja ove godine kako bi bila važeća za sljedeću godinu.   

 

Nikša Pirjak, predsjednik vijeća: Svi su bili svjedoci produženja rokova radova na nekim gradilištima 

što se protezalo skoro pa cijelo ljeto pa svakako treba apelirati na pridržavanje osnovnih rokova.  

 

Silvijo Tomas, komunalni i prometni redar u Općini Tisno: To se konkretno ne odnosi na ovu Odluku 

već na Odluku koja se veže u radove koji stvaraju buku. Za sve takve se izda kazna, koju oni plate, pa 

se izda druga kazna oni opet plate, nažalost drugo se ne može.  

 

Vijećnik Kažimir Bračanov: Mogu li se 15.07. koristiti akumulatorska brusilica za postavljanje pločica 

na balkonu. 

 

Silvijo Tomas, komunalni i prometni redar u Općini Tisno: Odlukom o komunalnom redu to nije 

dozvoljeno.  

 

Vijećnik Ante Magazin:  Vremenski, ovisi li Odluka o jedinici lokalne samouprave ili svi donose istu. 
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Silvijo Tomas, komunalni i prometni redar u Općini Tisno: Odluka ide prema prijedlogu odnosno na 

temelju mišljenja turističkih zajednica za mjesta Betina i Jezera te Općine Tisno. 

 

Ivica Pirjak, pročelnik Upravnog odjela za imovinsko pravne poslove, prostorno uređenje i planiranje te 

komunalne poslove:   Zakonska je obaveza temeljem članka 132. Zakona o gradnji na razini jedinice 

lokalne samouprave.  

 

Vijećnik Ante Magazin:  Da li je taj termin mogao biti drugačiji ? 

 

Silvijo Tomas, komunalni i prometni redar u Općini Tisno: Termin je na prijedlog turističkih zajednica.  

 

Vijećnici nisu imali drugih pitanje stoga je predsjednik vijeća zaključio raspravu i stavio na glasanje, a 

vijećnici su s devet (9) glasova „ZA“ i jednim (1) „SUZDRŽANIM“ glasom usvojili 

ODLUKU 

o privremenoj zabrani građevinskih radova u mjestima na području Općine Tisno za 2024.godinu 

 

Točka 20. Prijedlog Pravilnika o ocjenjivanju službenika i namještenika upravnih tijela Općine Tisno 

Marijana Pavić, pročelnica Upravnog odjela za opće poslove i lokalnu samoupravu: Radi se o zakonskoj 

obvezi koju općina Tisno ispunjava već  dugi niz godina, odnosno Općina Tisno svake godine provodi 

ocjenjivanje službenika i namještenika, međutim, no što je  novost je kako su službenički odnosi i njihovi 

akti bili u nadležnosti općinskog načelnika novo je stajalište Upravnog suda da se radi o općem aktu 

koje bi trebalo donijeti općinsko vijeće pa se isti akt predlaže na donošenje općinskom vijeću.  

 

Vijećnici nisu imali pitanja o ovoj točki dnevnog reda, stoga je predsjednik vijeća zaključio raspravu i  

stavio na glasanje, a vijećnici su jednoglasno usvojili  

 

PRAVILNIK 

o ocjenjivanju službenika i namještenika upravnih tijela Općine Tisno 

 

Točka 21. Prijedlog Odluke o raspoređivanju sredstava za redovito godišnje financiranje političkih 

stranaka i nezavisnih vijećnika zastupljenih u Općinskom vijeću Općine Tisno za 2024.godinu 

 

Marijana Pavić, pročelnica Upravnog odjela za opće poslove i lokalnu samoupravu: Radi se o odluci 

koja se svake godine donosi, a ove godine iznosi su iskazani u eurima, a sukladno tome nešto su malo 

veći  iznosi.  

 

Vijećnici nisu imali pitanja o ovoj točki dnevnog reda, stoga je predsjednik vijeća zaključio raspravu i 

stavio na stavio na glasanje, a vijećnici su jednoglasno usvojili  

 

ODLUKU 

o raspoređivanju sredstava za redovito godišnje financiranje političkih stranaka i nezavisnih vijećnika 

zastupljenih u Općinskom vijeću Općine Tisno za 2024.godinu 

 

Točka 22. i 23. Prijedlog Rješenja o razrješenju dužnosti vršiteljice dužnosti ravnatelja javne ustanove 

Narodna knjižnica i čitaonica Tisno,  Prijedlog Rješenja o imenovanju ravnateljice javne ustanove 

Narodna knjižnica i čitaonica Tisno 

 

Kristijan Jareb, općinski načelnik: Mandat ravnateljici knjižnice je istekao, a na prvi natječaj se nitko 

nije javio. Do raspisivanja drugog natječaja na vijeću se imenovao vršitelj dužnosti odnosno do izbora 
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novog ravnatelja ili ravnateljice te ustanove. Na drugom natječaju javila se samo jedna osoba, aktualni 

zaposlenik ustanove, koja je udovoljavala svim uvjetima. 

 

Nikša Pirjak, predsjednik vijeća predložio je vijećnicima da zbog povezanosti objedine za raspravu točke 

22. i 23. dnevnog reda, što su vijećnici i prihvatili. 

 

Kristijan Jareb, općinski načelnik: Dakle potrebno je najprije razriješiti dužnosti vršiteljicu dužnosti 

kako bi nova ravnateljica mogla biti imenovana. Vršiteljica dužnosti bila je osoba koja je bila ravnatelj 

ustanove, ali se na natječaj više nije javila.  

 

Vijećnik Edgar Skračić: Zašto je razriješena i zašto se više nije javila na natječaj? 

 

Kristijan Jareb, općinski načelnik: Zašto se nije javila treba pitati tu osobu, ali javila se osoba koja ima 

sve uvjete.  

 

Vijećnici nisu imali drugih pitanja o ovoj točki dnevnog reda stoga je predsjednik vijeća zaključio 

raspravu i  stavio na glasanje, a vijećnici su jednoglasno usvojili  

 

RJEŠENJE 

o razrješenju dužnosti vršiteljice dužnosti ravnatelja javne ustanove 

 Narodna knjižnica i čitaonica Tisno 

 

Predsjednik vijeća stavio je na glasanje, a vijećnici su jednoglasno usvojili  

 

RJEŠENJE 

o imenovanju ravnateljice javne ustanove Narodna knjižnica i čitaonica Tisno 

 

Točka 24. Prijedlog Odluke o visini socijalnih usluga u javnoj ustanovi Dom za starije osobe Tisno 

 

Kristijan Jareb, općinski načelnik: Kako često komunicira s ravnateljicama i ravnateljima ustanova, tako 

i u razgovoru s ravnateljicom ustanove Dom za starije saznao kako su cijene u okolnim domovima puno 

puno veće. Sve je nažalost poskupilo i teško im se pokrivati. Ovo povećanje cijena je usklađivanje sa 

svim javnim ustanovama, staračkim domovima, a i usklađenje sa cijenama globalno. Cvjetni dom u 

Šibeniku koji ima puno više kapaciteta je na primjer dosta skuplji. Ovo je dakle samo praćenje rasta 

cijena i održivosti. Zadnji podižu cijenu i dalje su među naj jeftinijima.  

 

Vijećnici nisu imali pitanja o ovoj točki dnevnog reda, stoga je predsjednik vijeća zaključio raspravu i 

stavio na glasanje, a vijećnici su jednoglasno usvojili  

 

ODLUKU 

o visini socijalnih usluga u javnoj ustanovi Dom za starije osobe Tisno 

 

Točka 25. Prijedlog Godišnjeg plana razvoja sustava civilne zaštite na području Općine Tisno s 

financijskim učincima za trogodišnje razdoblje 

 

Silvijo Tomas, komunalni i prometni redar: Radi se o dokumentu koji je zakonska obveza. Krajem 

godine treba se donijeti Godišnji plan razvoja sustava civilne zaštite s financijskim učincima za 

trogodišnje razdoblje. Tu se može vidjeti tablica aktivnosti sustava civilne zaštite i na kraju financijski 

dio, što se tiče sljedeće točke dnevnog reda vezane uz Analizu sustava civilne zaštite, jedinice lokalne 

samouprave krajem godine donose istu za sljedeću tekuću godinu. Najbitnija izmjena je promjena 
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povjerenika civilne zaštite, s obzirom da su bili izbori za mjesne odbore tako je došlo i  do promjene 

povjerenika civilne zaštite i njegovog zamjenika.  

 

Vijećnici nisu imali pitanja o ovoj točki dnevnog reda, stoga je predsjednik vijeća zaključio raspravu i 

stavio na glasanje, a vijećnici su jednoglasno usvojili  

ODLUKU 

o usvajanju Godišnjeg plana razvoja sustava civilne zaštite na području Općine Tisno s financijskim 

učincima za trogodišnje razdoblje 

 

Točka 26. Prijedlog Analize stanja sustava civilne zaštite na području Općine Tisno za 2023.godinu 

 

Vijećnici nisu imali pitanja o ovoj točki dnevnog reda, stoga je predsjednik vijeća zaključio raspravu i 

stavio na glasanje, a vijećnici su jednoglasno usvojili  

 

ODLUKU 

o usvajanju Analize stanja sustava civilne zaštite na području Općine Tisno  

za 2023.godinu 

 

Točka 27. Prijedlog Odluke o sufinanciranju uređenja groblja Gospe od Gradine u Murteru 

 

Kristijan Jareb, općinski načelnik: Prije nekog vremena bilo je i sufinanciranje obnove crkve Gospe od 

Gradine u Murteru koja je zajednička od župe Betina i župe Murter. Naknada koju naplaćuje komunalno 

poduzeće odnosi se na tekuće održavanje groblja, međutim došlo je do inicijative od strane susjedne 

općine da su u planu popločavanja na groblja te da bi bilo dobro da Općina Tisno sufinancira u nekom 

manjem iznosu. To groblje je zajedničko mještanima Betine i Murtera. To bi bila jedna u redu gesta i za 

održavanje dobrosusjedskih odnosa, a i bilo bi u redu jer groblje je zajedničko, iako nije na papiru tako.   

 

Vijećnici nisu imali pitanja o ovoj točki  dnevnog reda, stoga je predsjednik vijeća zaključio raspravu i  

stavio na glasanje, a vijećnici su jednoglasno usvojili  

ODLUKU 

o usvajanju Odluke o sufinanciranju uređenja groblja Gospe od Gradine u Murteru 

 

Točka 28. Prijedlog Odluke  o financiranju obnove okoliša župnog dvora Župe Gospe od Zdravlja u 

Jezerima 

 

Kristijan Jareb, općinski načelnik: Suradnja sa svim župama u Općini ide jako dobro, uvijek postoje 

inicijative župnika, što je svakako hvale vrijedno. Tu se radi o župnom dvoru odnosno kući u kojoj se 

nalazi i škola u Jezerima. Župnik je u razgovoru s mještanima došao do ideje popločavanja, gdje bi 

Općina Tisno financirala samo kupnju kamena, a župljani će sami odraditi to uređenje. Dobro je da ljudi 

žive sa župom, a da Općina pomogne koliko može. 

 

Vijećnici nisu imali pitanja na ovu točku dnevnog reda, stoga je predsjednik vijeća zaključio raspravu i 

stavio na glasanje, a vijećnici su jednoglasno usvojili  

 

ODLUKU 

o usvajanju Odluke  o financiranju obnove okoliša župnog dvora Župe  

Gospe od Zdravlja u Jezerima 
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Predsjednik vijeća Nikša Pirjak predložio je vijećnicima da objedine za raspravu točke od broja 29. 

zaključno s točkom 31. dnevnog reda, a nakon toga o svakoj zasebno glasuju, što su vijećnici i prihvatili.  

 

Točka 29. – 31.  Prijedlog Odluke o osnivanju prava služnosti vodova na nekretninama u vlasništvu 

Općine Tisno u svrhu izgradnje, korištenja i održavanja sustava odvodnje i pročišćavanja otpadnih voda 

i vodoopskrbe aglomeracije Pirovac-Tisno-Jezera: Odvodnja i vodoopskrba naselja Jezera, Prijedlog 

Odluke o osnivanju prava služnosti vodova na nekretninama u vlasništvu Općine Tisno u svrhu 

izgradnje, korištenja i održavanja sustava odvodnje i pročišćavanja otpadnih voda i vodoopskrbe 

aglomeracije Pirovac-Tisno-Jezera: Odvodnja i vodoopskrba naselja Jezera (br.2),  Prijedlog Odluke o 

osnivanju prava služnosti vodova na nekretninama u  vlasništvu Općine Tisno u svrhu izgradnje, 

korištenja i održavanja sustava odvodnje i pročišćavanja otpadnih voda i vodoopskrbe aglomeracije 

Pirovac-Tisno-Jezera: Odvodnja i vodoopskrba naselja Jezera (br.3) 

Ivica Pirjak, pročelnik Upravnog odjela za imovinsko pravne poslove, prostorno uređenje i planiranje te 

komunalne poslove:  Sve tri sljedeće točke dnevnog reda se odnose na odvodnju i vodoopskrbu naselja 

Jezera, u sustavu odvodnje i pročišćavanja otpadnih voda i vodoopskrbe aglomeracije Pirovac-Tisno-

Jezera, odvojene su zbog odvojenih geodetskih elaborata identifikacije, a ovdje je važno ukazati na 

odredbe članka 4. Zakona o uređivanju imovinsko-pravnih odnosa u svrhu izgradnje infrastrukturnih 

građevina gdje je navedeno da se pravo služnosti osniva bez naknade, a isto tako da se pravo služnosti 

osniva na određeno vrijeme dok je objekt zbog kojeg se osniva pravo služnosti u funkciji. Temeljem 

ovih odluka potpisati će se ugovori između Općine Tisno i Vodovoda i odvodnje d.o.o. Šibenik, kojim 

će se definirati prava i obveze.  

 

Kristijan Jareb, općinski načelnik: Kao i u nekim drugim slučajevima tako i tu, sve što je moguće s naše 

strane trudi se napraviti maksimalno kvalitetno i da u nekom budućem natječaju netko ne bi mogao 

prigovoriti da se nešto u dokumentaciji zaboravilo. U ovoj priči Tisno – Jezera – Pirovac ugovori još 

uvijek vrijede i navodno će uslijediti neki natječaji u kojima će se bodovati visina spremnosti projekta. 

Pripremit će se maksimalno da sve bude spremno pa neka bolji pobjedi, a navodno da će biti poštena i 

fer borba u bodovanju tko će dobiti te novce za aglomeraciju. Na aglomeraciji Murter-Betina radi se na 

novom projektiranju i daje se maksimum da se i taj projekt gura u dobrom smjeru samo nažalost u nekim 

prošlim vremenima se dosta toga zakompliciralo.  

 

Vijećnici nisu imali pitanja o ovoj točki dnevnog reda, stoga je predsjednik vijeća zaključio raspravu i 

stavio na glasanje, a vijećnici su jednoglasno usvojili  

 

ODLUKU 

o usvajanju Odluke o osnivanju prava služnosti vodova na nekretninama u vlasništvu Općine Tisno u 

svrhu izgradnje, korištenja i održavanja sustava odvodnje i pročišćavanja otpadnih voda i vodoopskrbe 

aglomeracije Pirovac-Tisno-Jezera:  

Odvodnja i vodoopskrba naselja Jezera 

 

Predsjednik vijeća stavio na glasanje, a vijećnici su jednoglasno usvojili  

 

ODLUKU 

o usvajanju Odluke o osnivanju prava služnosti vodova na nekretninama u vlasništvu Općine Tisno u 

svrhu izgradnje, korištenja i održavanja sustava odvodnje i pročišćavanja otpadnih voda i vodoopskrbe 

aglomeracije Pirovac-Tisno-Jezera:  

Odvodnja i vodoopskrba naselja Jezera (br.2) 
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Predsjednik vijeća stavio na glasanje, a vijećnici su jednoglasno usvojili  

 

ODLUKU 

o usvajanju Odluke o osnivanju prava služnosti vodova na nekretninama u  vlasništvu Općine Tisno u 

svrhu izgradnje, korištenja i održavanja sustava odvodnje i pročišćavanja otpadnih voda i vodoopskrbe 

aglomeracije Pirovac-Tisno-Jezera:  

Odvodnja i vodoopskrba naselja Jezera (br.3) 

 

Ovime je iscrpljen dnevni red te je predsjednik zaključio 21. sjednicu Općinskog vijeća Općine Tisno u 

19:38 sati. 

 

 

Zapisnik izradila:                                                                                           Predsjednik: 

 

Marijana Pavić,dipl.iur.,v.r.                                                                          Nikša Pirjak,v.r. 


